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Abstract (en)
A device for adjusting ink zone screws (61) of a multiplicity of ink fountains (25, 26, 35, 36, 45, 46) in a printing machine is provided. The device
comprises a device (60) for adjusting ink zone screws, by means of which device (61), when it is actuated, selected ink zone screws (61) of an
associated ink fountain (25, 26, 35, 36, 45, 46) are moved. The device also comprises a number of ink fountain monitoring devices (70, 74, 78, 82)
and each ink fountain (25, 26, 35, 36, 45, 46) is assigned to an ink fountain monitoring device (70, 74, 78, 82) by means of which the device (60)
for adjusting the ink zone screws of the associated ink fountain is controlled. A central control device (102) is connected in a controllable fashion to
each of the ink fountain monitoring devices (70, 74, 76, 82) in order to permit the devices (60) for adjusting the ink zone screws of each of these ink
fountain monitoring devices to be controlled simultaneously. <IMAGE>

Abstract (de)
Es ist eine Vorrichtung zum Verstellen von Farbzonenschrauben (61) einer Vielzahl von Farbkästen (25,26,35,36,45,46) in einer Druckmaschine
vorgesehen. Die Vorrichtung umfaßt eine Farbzonenschrauben-Verstelleinrichtung (60), durch welche, wenn aktiviert, gewählte Farbzonenschrauben
(61) eines zugeordneten Farbkastens (25,26,35,36,45,46) bewegt werden. Die Vorrichtung schließt ferner eine Anzahl von Farbkasten-
Kontrolleinrichtungen (70,74,78,82) ein, und jeder Farbkasten (25,26,35,36,45,46) ist einer Farbkasten-Kontrolleinrichtung(70,74,78,82) zugeordnet,
durch welche die Farbzonenschrauben-Verstelleinrichtung (60) des zugeordneten Farbkastens gesteuert wird. Eine zentrale Steuervorrichtung
(102) ist kontrollierbar mit jeder der Farbkasten-Kontrolleinrichtungen (70,74,76,82) verbunden, um die Steuerung der Farbzonenschrauben-
Verstelleinrichtungen (60) jeder dieser Farbkasten-Kontrolleinrichtungen gleichzeitig zu ermöglichen. <IMAGE>
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